
 
 

Notulen jaarvergadering woensdag 22 november 2017 (seizoen 2016-2017) bij restaurant de Koningshof 

Notulen jaarvergadering IJsclub Oranjewoud 
 
Seizoen:  2016-2017 
Datum:  woensdag 22 november 2017 om 20.00 uur 
Locatie:  Restaurant “De Koningshof” 
 
 
1. Opening 

De vergadering wordt geopend door de voorzitter om 20.10 uur. Aanwezig zijn 18 personen. Dat 
zijn 12 stemgerechtigden, waarvan 5 bestuursleden.  Minder stemgerechtigden dan personen 
komt door het feit dat men per gezin lid is (en stemrecht heeft). In een aantal gevallen zijn 
meerdere gezinsleden aanwezig. 
Deze ledenvergadering is de 88e. De kascommissie is compleet aanwezig. Van het Bestuur zijn 
Jacob Dijk en Janny de Jong afwezig vanwege andere verplichtingen.  
Vanwege de afwezigheid van de secretaris (Jacob Dijk)  zal Jan de Boer deze vergadering 
notuleren. 
De voorzitter constateert dat de aanwezigen vrijwel allemaal een functie vervullen in één van de 
andere verenigingen, werkgroepen of organisaties in Oranjewoud. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Er zijn twee afmeldingen.  
De heer Jan Wagenmakers en de heer Harm de Jong (reservekascommissielid). 
 

3. Notulen laatste jaarvergadering op 23-11-2016  
Notulen zijn vastgesteld, geen opmerkingen. 
  

4. Jaarverslag secretaris (1-10-2016 tot 1-10-2017) 
Jan de Boer leest het door Jacob Dijk geschreven jaarverslag van de secretaris voor. Er zijn geen 
op- of aanmerkingen. 
 

5. Financieel overzicht penningmeester 
Henk licht het financiële overzicht toe. Inmiddels is het aantal leden dat via automatische incasso 
betaalt, gestegen van 77% naar 85%. Het bestuur is daar zeer content mee. 
Een bijzondere inkomst dit jaar was  een bedrag van €100,-- uit een actie van de Rabobank.  
 

6. Verslag kascommissie door Jelly van der Werk en Klaas Lycklama a Nijeholt 
Jelly en Klaas melden dat ze de ‘boeken’ hebben gecontroleerd en geen onrechtmatigheden 
hebben geconstateerd. Voorstel aan de aanwezige leden is om het bestuur décharge te verlenen 
voor het gevoerde financiële beleid het afgelopen boekjaar. Dat voorstel wordt aangenomen. 
Volgend jaar neemt Harm de Jong de plek in van Jelly van der Werk. Jaap bedankt beide 
kascommissieleden voor hun bijdrage. 
 

7. Benoeming nieuw lid kascommissie 
Met veel enthousiasme stelt Jaap Jagt (Kon. Julianaweg 24) zich beschikbaar als 
reservekascommissielid voor komend jaar (2017-2018). 
 

8. Vaststellen contributie leden 
● Het bestuur stelt voor de jaarlijkse contributie voor het volgend seizoen (2018-2019) niet te 

wijzigen en te houden op  € 7,-- 
● De leden gaan hiermee akkoord. 
 

9. Vaststellen bijdrage donateur 
● Het bestuur stelt voor de jaarlijkse bijdrage voor volgend seizoen (2018-2019) niet te wijzigen 

en te houden op € 5,-- 
● De leden gaan ook hiermee akkoord. 
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10. Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar: Marja Piek. Het bestuur stelt voor haar opnieuw te benoemen. 
Aftredend en herkiesbaar: Jacob Dijk. Het bestuur stelt voor hem opnieuw te benoemen. 
Onder applaus worden beide bestuursleden opnieuw benoemd voor een periode van drie jaar 
Er waren geen tegenkandidaten. 

 
11. Diversen met betrekking tot de ijsbaan / ijsclub  

Op 12 november is het water in de baan gelaten.  
Momenteel drijft er nog veel troep in de baan, maar de ervaring leert dat dat, voordat het echt 
winter wordt, wel naar de bodem is gezonken. 
Het betreden en vernielen van de ijsbaan voordat deze officieel open is (en het ijs dus voldoende 
sterk is om vertrouwd te kunnen schaatsen) blijft zich elk jaar herhalen. Voor het komende 
winterseizoen zijn grotere/duidelijkere verbodsborden gemaakt. Hopelijk helpt dit enigszins. 
De zeer bejaarde banden van de keet zijn door Klaas Lycklama a Nijeholt vervangen door iets 
minder bejaarde (en in betere conditie verkerende) banden. Nogmaals dank vanuit het bestuur. 
Als hulpmiddel bij het leren schaatsen zijn vier (inklapbare) ‘schaatshulpjes’ aangeschaft van het 
merk Nijdam. 
 

12. IJsclubgebouw 
Tekeningen (aanzicht, plattegrond en locatie) van het ijsclubgebouw liggen ter vergadering ter 
inzage. Door de gemeente is ons ontwerp inmiddels goedgekeurd en is de beschikking ontvangen. 
Er is voor eventuele bezwaarmakers tot 6 december 2017 de gelegenheid om dat te doen. Als er 
geen bezwaren zijn zal de vergunning definitief worden verleend en kan de bouw los. 
Speciaal woord van dank moet hierbij uitgaan naar Architectenbureau Jetze Sipma die zowel bij 
het ontwerp als bij de vergunningverlening door de gemeente van grote waarde is geweest voor de 
ijsclub. 
De planning is om na de winter zo snel mogelijk de noodzakelijke grondwerkzaamheden te 
verrichten (ook voor een ’dam’ in de baan voor de afscheiding van het ijshockeydeel). Daarna 
kunnen de gekoppelde zeecontainers (een van zes meter en een van 12 meter) worden geplaatst. 
De afwerking van zowel de binnen- als de buitenkant kan daarna plaatsvinden door vrijwilligers 
/zelfwerkzaamheid. In de winter van 2018-2019 zou het gebouw dan gebruikt moeten kunnen 
worden. 
In de periode tot maart 2018 zullen er nog de nodige voorbereidende activiteiten plaats moeten 
vinden. Het gaat bijvoorbeeld om de eventuele verplaatsing van de hoofdaansluitingen van water 
en elektriciteit (dat is vrij kostbaar), over de riolering c.q. septictank, de inrichting van het koek-en 
zopiedeel en het materiaalopslag deel en de toegang vanaf het ijs naar de koek- en zopie. 
Tot slot is er natuurlijk nog werk aan de winkel voor wat betreft de financiering/sponsering van de 
kosten van het gebouw. Nu het plan is goedgekeurd en er inzicht is in de kosten zullen er 
verschillende fondsen benaderd worden voor een bijdrage. Daarnaast hopen we 
bedrijven/sponsoren te vinden voor financiële bijdrage of een bijdrage in natura. 
  

13. Rondvraag 
Sies Siebenga vraagt of er een vertegenwoordiging bij de vergadering van het Gewest Friesland is 
geweest. Jaap geeft aan dat dat niet het geval is. Eén reden daarvoor was in elk geval dat er geen 
belangwekkende zaken voor natuurijsclubs op de agenda stonden. 
Klaas vraagt naar het niet-geopend zijn van de baan vorig jaar, terwijl andere ijsbanen wel open 
waren en oppert de suggestie om minder water in de baan te laten (om zo snellere bevriezing te 
bevorderen). 
Jan Oosterbaan (de ijsmeester) geeft aan dat dit niet kan. Onder meer vanwege de aanwezigheid 
van de ‘barten’. De toch al erg kwetsbare noord- en zuid doorgang wordt dan nog kwetsbaarder 
(en sneller onbruikbaar). 
Uiteraard wil ook het Bestuur de baan het liefst zo snel mogelijk open. Het moet echter wel 
vertrouwd zijn voor grotere aantallen mensen. Een te snelle opening kan in een paar uur de baan 
heel erg beschadigen waardoor de baan bij een later doorzettende winter ‘onbegaanbaar’ is.  
Het is een afweging waarbij veiligheid en het schaatsplezier van alle leden vooropstaat.  
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14. Sluiting 
Om 21.10 uur wordt de vergadering gesloten. Iedereen wordt bedankt voor de aanwezigheid.  

 


